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ΘΕΜΑ: Μέτρα στήριξης Γυμναστηρίων 

 

 Αυτές τις μέρες συμπληρώθηκαν 365 μέρες που είναι ουσιαστικά κλειστές οι επιχειρήσεις 1860 

Γυμναστηρίων  με κρατική απόφαση. 

Τα ευεργετήματα και οι ενισχύσεις που αποφάσισε η κυβέρνηση για τις επιχειρήσεις αυτές  δεν 

ανταποκρίνονται στις πραγματικές ανάγκες για τη στήριξη και την επιβίωση αυτού του 

νευραλγικού κλάδου μικρομεσαίας επιχειρηματικότητας. Αντίθετα,  δημιούργησε  μια ιδιαίτερη 

κατηγορία επιχειρήσεων, αυτής της κλειστής επιχείρησης με κρατική εντολή χωρίς καμία ελπίδα 

ρευστότητας, όπως σε όλες τις υπόλοιπες πληττόμενες επιχειρήσεις που δόθηκε έστω και μια μικρή 

ανάσα ρευστότητας μέσω delivery, click away κτλ. 

Ενδεικτικά : 

-Επιστρεπτέες προκαταβολές με περικοπές και ποσόστωση στην επιστροφή, δυσανάλογες των 

πραγματικών αναγκών τους ενώ παραμένουν κλειστά,  

-Τέλος επιτηδεύματος και προκαταβολή φόρου σε ισχύ ενώ παραμένουν κλειστά,  

-Συνεχής χρέωση παγίων τελών   υπηρεσιών κοινής ωφέλειας ενώ παραμένουν κλειστά ,  

-Σε ισχύ τα δημοτικά τέλη για το 2021 (ένα τέλος πραγματικά δυσβάστακτο όντας συνδεδεμένο με 

τα τετραγωνικά μέτρα που καταλαμβάνει η επιχείρηση) ενώ οι διαδικασίες απαλλαγής του για το 

έτος 2020 είναι χρονοβόρες και  εξαντλητικές, ενώ παραμένουν κλειστά 

-Η μερική απαλλαγή πληρωμής  του ενοικίου δεν αποτελεί ελάφρυνση για τα γυμναστήρια λόγω 

των μεγάλων έκτασης χώρων και υψηλών ενοικίων ενώ παραμένουν κλειστά 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5220

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/3/2021



-Τα κριτήρια επιλεξιμότητας στο πρόγραμμα επιχορήγησης των Περιφερειών θέτουν  εκτός τις 

επιχειρήσεις αυτές. 

Επιπλέον, η υπερχρέωση συνεχίζεται  και δεν υπάρχει κανένα πλάνο στήριξης για την επόμενη 

μέρα κατά το άνοιγμα. 

Ταυτόχρονα, αν και η άσκηση αποτελεί θωράκιση στην υγεία ενός οργανισμού, τα γυμναστήρια 

στην Ελλάδα στοχοποιούνται ως χώροι εξάπλωσης του ιού, την ίδια στιγμή που ο Ευρωπαϊκός 

Οργανισμός Europe Active αναδεικνύει το ακριβώς αντίθετο σε 13 Ευρωπαϊκές χώρες, 

καταγράφοντας τους μικρότερους δείκτες διασποράς και εξάπλωσης του ιού (με δείκτη θετικότητας 

0,85/100.000 επισκέψεις σε διάρκεια 6 μηνών)  

Οι ιδιοκτήτες Γυμναστηρίων με υπομονή και σύνεση συνεχίζουν να προτείνουν σειρά από μέτρα 

στήριξής τους και αναζητούν λύσεις προκειμένου να συνδράμουν και εκείνοι με τις υπηρεσίες τους 

στην αντιμετώπιση της πανδημίας μέσω της υποστήριξης του πληθυσμού στην υγεία του.   

Για όλα τα παραπάνω: 

 

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 

 

1. Προτίθεστε να δώσετε λύση στα προβλήματα που αντιμετωπίζουν τα Γυμναστήρια, 

ορισμένα από τα οποία σας παραθέσαμε ενδεικτικά; 

2. Τι άλλα μέτρα έχετε σκοπό να πάρετε για την ουσιαστική στήριξη των επιχειρήσεων αυτών 

και με ποιο τρόπο θα αναγνωριστεί ο ρόλος τους στην προαγωγή του αγαθού της υγείας 

και της  αντιμετώπισης των ψυχοκοινωνικών προβλημάτων που προκαλεί η πανδημία ; 

3. Πότε σχεδιάζετε το άνοιγμα των επιχειρήσεων αυτών και αν έχετε επεξεργαστεί ένα σχέδιο 

για υγειονομικά ασφαλές άνοιγμα; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

                                                                                           

Μιχάλης Κατρίνης 

Δημήτρης Κωνσταντόπουλος 

Ευαγγελία Λιακούλη 

Γιώργος Μουλκιώτης 

Ανδρέας Πουλάς 

Κώστας Σκανδαλίδης 




